
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 556
Vil ministeren oplyse, hvilke muligheder der er for at bundslam fra store anlægsprojekter 
ikke dumpes i havet, men i stedet håndteres mere miljømæssigt forsvarligt på land 
som omtalt i artiklerne ”Aarhus vil dumpe bundfald ud for nabokommunes kyst”, TV2 
Østjylland, den 19. januar 2022, og ”Plan: Op mod 1 mio. kubikmeter bundfald fra Aarhus 
Havn skal dumpes i Hjelm Dyb”, Adresseavisen Syddjurs, den 19. januar 2022?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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